乡巴佬专用红曲红色素 丰生

产品名称	乡巴佬专用红曲红色素 丰生
公司名称	江门科隆生物技术股份有限公司
价格	40.00/袋
规格参数	型号:丰生 主要着色成分:红曲红 品牌:江门科隆
公司地址	江门市新会区会城七堡工贸城南区5号小区8号(办公综合楼四楼办公室)
联系电话	0750-6976817

产品详情

型목 丰生 主要着色成分 红曲红 江门科隆 品牌 色素含量 100 (%) 来源 天然着色剂 有效物质含量 100 (%) 产品规格 80色价 100色价 执行标准 qb

主要用途 酱卤产品着色

酱卤制品专用色素是由大米、黄豆为原料,采用红曲霉菌液体深层发酵和独特的提取精制技术生产而出的一种纯天然色素。主要成份为红曲红色素、红曲黄色素。

性状:红色或红褐色粉末,溶于水,乙醇,不溶于油质;易吸潮,吸潮后结块,但不影响使用效果。

应用:天然食用色素,主要用于:川味卤味、川味卤凤爪、酱卤肉制品、卤蛋类、温州风味产品(如"乡吧佬")酱调料品等。

使用方法:将本品按所需用量直接用水或食用酒精溶解,然后加入配料中着色,混合均匀即可,用量按产品的色调要求调整(以自己实际情况而定)。

质量指标:

包装:200g、5kg等规格的铝箔袋包装,外箱为10kg纸箱。可以根据客户要求包装。

储存及保质期:应密封,置于通风、阴凉、干燥处,严防光照、受热,禁止与有毒物品混合存放。在包

装完整且未经启封情况下,保质期为二年。

项目 酱卤制品专用色素the pigment special for sauced products is a pure natural pigment which is made of rice and soybeans, by monascus liquid submerged fermentation and unique refining technology. the major ingredients are monascin and ankaflavin.

traits: red or reddish-brown powder, soluble in water, ethanol, not soluble in oil; easy moisture absorption, agglomeration after moisture absorption, which, however, does not affect the results.

applications: natural food pigment, mainly for: sichuan dishes and sauced meat, sichuan flavor sauced chicken担 feet, sauced meat products, sauced eggs, wenzhou-style products (such as xiangbalao), and sauced seasonings, etc.

usage: the product should be directly dissolved by water or edible alcohol in accordance with the amount needed, and then be added into the ingredient for coloring and then be mixed evenly. the amount can be adjusted in accordance with the hue requirement of the products. (determined by the real status).

quality indicators:

packaging: 200g, 5kg specifications, aluminum foil bag, the outer box is 10kg carton. packaging can be undertaken according to customers?requirements.

storage and shelf life: to be sealed and placed in ventilated, cool, and dry place to prevent light and heat. it is prohibited to store together with toxic substances. in the circumstances that the package is intact and not unpacked, the shelf life is two years.

酱卤制品专用色素pigment special for sauced products色价e(,505nm) 100.0干燥失重,% 6.0砷(以as计),mg/kg 1.0铅(以pb计),mg/kg 5.0 item halogen-specific pigment paste productscolor valeur e(,505nm) 100.0loss on drying,% 6.0arsenic (as),mg/kg 1.0plumbum (pb),mg/kg 5.0

本公司专业生产红曲红天然食用色素,红曲红酱卤色素主要是用于各种酱卤制品,温州乡吧佬等。本产品色泽鲜明,添加量少。